

*Signatures of Members:*

Jake Epp (Provencher)  
 Bill McKnight (Kindersley—Lloydminster)  
 Jack Murta (Lisgar)  
 Dave Nickerson (Western Arctic)  
 Ronald Stewart (Simcoe South)  
 Girve Fretz (Erie)  
 Dan McKenzie (Winnipeg—Assiniboine)  
 Douglas Roche (Edmonton South)  
 Doug Lewis (Simcoe North)  
 Bill Jarvis (Perth)

Consideration of the objections was adjourned.

The Order being read for the second reading and reference to the Standing Committee on Finance, Trade and Economic Affairs of Bill C-144, An Act to amend the Small Businesses Loans Act (No. 4);

Mr. Rompkey for Mr. Lumley, seconded by Mr. Pepin, moved,—That the Bill be now read a second time and referred to the Standing Committee on Finance, Trade and Economic Affairs.

And debate arising thereon;

*Changes in Committee Membership*

Notice having been filed with the Clerk of the House pursuant to Standing Order 69(4)(b), membership of Committees was amended as follows:

Mr. Manly for Mr. Robinson (Burnaby) on the Standing Joint Committee on Regulations and other Statutory Instruments.

Mr. Miller for Mr. Skelly on the Standing Committee on Fisheries and Forestry.

Mr. Hovdebo for Mr. Kristiansen on the Standing Committee on Public Accounts.

Mr. Keeper for Mr. Waddell on the Standing Committee on Miscellaneous Estimates.

Mr. MacLaren for Mr. Frith on the Standing Committee on Communications and Culture.

*Returns and Reports Deposited with the Clerk of the House*

The following papers having been deposited with the Clerk of the House were laid upon the Table pursuant to Standing Order 46(1), namely:

By Mr. Kaplan, a Member of the Queen's Privy Council,—Copy of contracts, pursuant to subsection 20(3) of the Royal Canadian Mounted Police Act, chapter R-9, R.S.C., 1970,

*Signature des députés:*

Jake Epp (Provencher)  
 Bill McKnight (Kindersley—Lloydminster)  
 Jack Murta (Lisgar)  
 Dave Nickerson (Western Arctic)  
 Ronald Stewart (Simcoe-Sud)  
 Girve Fretz (Érié)  
 Dan McKenzie (Winnipeg—Assiniboine)  
 Douglas Roche (Edmonton-Sud)  
 Doug Lewis (Simcoe-Nord)  
 Bill Jarvis (Perth)

L'étude de ces oppositions est ajournée.

Il est donné lecture de l'ordre portant deuxième lecture et renvoi au Comité permanent des finances, du commerce et des questions économiques du projet de loi C-144, Loi n° 4 modifiant la Loi sur les prêts aux petites entreprises.

M. Rompkey, au nom de M. Lumley, appuyé par M. Pepin, propose,—Que ce projet de loi soit maintenant lu une deuxième fois et déferé au Comité permanent des finances, du commerce et des questions économiques.

Il s'élève un débat;

*Modifications de la composition des comités*

Avis ayant été communiqué au Greffier de la Chambre des communes suivant les dispositions de l'article 69(4)(b) du Règlement, la liste des membres des comités est modifiée, ainsi qu'il suit:

M. Manly en remplacement de M. Robinson (Burnaby) sur la liste des membres du Comité mixte permanent des règlements et autres textes réglementaires.

M. Miller en remplacement de M. Skelly sur la liste des membres du Comité permanent des pêches et des forêts.

M. Hovdebo en remplacement de M. Kristiansen sur la liste des membres du Comité permanent des comptes publics.

M. Keeper en remplacement de M. Waddell sur la liste des membres du Comité permanent des prévisions budgétaires en général.

M. MacLaren en remplacement de M. Frith sur la liste des membres du Comité permanent des communications et de la culture.

*États et rapports déposés auprès du Greffier de la Chambre*

Les documents suivants, remis au Greffier de la Chambre, sont déposés sur le Bureau de la Chambre, conformément aux dispositions de l'article 46(1) du Règlement, savoir:

Par M. Kaplan, membre du Conseil privé de la Reine,—Copie d'ententes, conformément à l'article 20(3) de la Loi sur la Gendarmerie royale du Canada, chapitre R-9, S.R.C., 1970,